
D.29.1.2021 

Grundet covid-19 blev vores møde til en opdatering til bestyrelsen med nyt fra huset. 

Kære bestyrelse, 

 

Hermed den lovede opdatering om hvad der rør sig i huset lige nu.  

- Økonomi: Vi kender først vores nye budget d.5.2, så jeg har økonomimøde med Susanne Sølund 

d.8.2, hvor vi skal se på vores forventede regnskab og tage stilling til nyansættelser mm i huset. 

Men vi ved at vi gik ud af 2020 med et underskud på -68.000kr. Det er vi godt tilfredse med. 

- Nyt om personale:  

• Gülsüm er fortsat konstitueret souschef, og er godt i gang med at sætte sig ind i 

ledelsesopgaver. Det kan være lidt udfordrende i en tid med covid-19, hvor der hele tiden 

er fravær blandt personalet, men vi arbejder på sagen.  

• Vi har ansat en medhjælper der hedder Sana til ST.TH. Hun starter på mandag. Hun har 

tidligere været vikar i huset (lige da vi flyttede ind her), og er blevet anbefalet af Saira. Hun 

er omkr. 40 år, og dermed bringer hun forhåbentlig noget stabilitet ind i vuggestuen. Det 

er der brug for. 

• Børnehaven er oppe på at være børn nok til at der godt kunne etableres en stue mere. 

Men pt. Deler de sig op, sådan at hver stue har to grupperum, og fordeler personale 

svarende til børnetallet. Karin og Maiken er fast på stuen, Sissel er studerende i halvårs 

praktik som startede d.1.12. Vi har ansat Simon i en fast medhjælperstilling på 

Planetstuen, og derudover har de hver dag en vikar ekstra – enten Jónas eller Amanda. 

Solstuen har  udover Annette, Lukas, Christina og Solvej, en vikar som ekstra. Ind til videre 

er det Anders der er sat på i faste timer. Vi håber på at have råd til at ansætte en pædagog 

til børnehaven i løbet af foråret, og yderligere en i efteråret, når vores børnetal går op 

igen. 

- Aula: Vi er i fuld gang med udrulning af Aula i vores hus. Øver os i at sende beskeder, tjekke ind og 

ud, læse og sende bemærkninger til jer. Men det ser ud til at ikke alle forældre er blevet fortrolige 

med det endnu, og nogen bruger det slet ikke. Udfordringen for medarbejderne er at vi kun kan 

tilgå komme-gå-skærmen fælles på vores Ipads. Men Aula-medarbejder kræver at der logges ind 

med nem-id/uni-login og kode, og alle kan ikke bruge den samme Ipad til dette. Derfor skal de 

enten ind på et kontor og bruge en computer, eller også skal de bruge deres private telefoner. I 

praksis betyder dette at vi skal finde en arbejdsgang for hvornår vi læser jeres beskeder, da private 

telefoner ikke skal være fremme hele tiden. Med der er også flere medarbejdere der af princip ikke 

vil bruge deres private telefoner til det. Og så er der noget omkring fotos, som jo så skal ligge på 

den telefon der sendes fra. Som i nok kan høre så er der en del nye ting som vi skal forholde os til 

og som vi får løst i løbet af den næste tid-forhåbentlig. Vi arbejder på at sætte  en dato for at 

stoppe med at bruge Alia helt. Og så har vi heldigvis fået lov til at vente med at have hjemmesiden 

færdig til d.1.3. 

 



- Covid-19. Vi har i denne uge mellem 65-75 % fremmøde af børn. Barnet og Lukas som var syge med 

corona er tilbage. Børnene er fortrinsvist på deres respektive stuer, eller på legepladsen. Vi opdeler 

dem i mindre grupper i løbet af dagen, men hver stue er udgangspunktet for dette, og vil være 

nære kontakter ved et smittetilfælde. Vi håber på at vi ikke får et smittetilfælde i huset med en 

variant af virus, for så er det 14 dage i selvisolation. Der arbejdes (i kommunen) på at vi hurtigt har 

mulig for dimensionering, hvis det sker. Spørg endelig hvis jeg skal uddybe dette punkt. Vi er ved at 

være lidt coronatrætte i huset. 

 

- Vuggestuen har et behov ift. overdækning, og Kamille har meldt sig til at være tovholder på 

projektet sammen med Jeanne (det ved hun ikke) og undertegnede. Vi laver en aftale om at 

Kamille/Mikkel kommer og hører vuggestuens plan. Herefter laves der en plan over materialer, som 

vi kan bestille hjem, og arbejdsgang. Vi skal have mobiliseret et par stykker mere der vil hjælpe med 

at bygge. Og så skal vi finde ud af om det kan lade sig gøre nu, hvis der skal graves og støbes til 

stolper?? 

 

- Årsplanen skal godkendes af huset. Som i måske så har jeg lagt et par arbejdsdage ind. Og det kan 

være der skal justeres i dem? Vi skulle have haft 1.hjælpskursus sidste weekend, og afventer lige en 

ny dato. Hvis den lægges i efteråret, så har vi en personaledag at gøre godt med i foråret til noget 

praktisk på legepladsen. 

 

- Githa vil gerne prøve at lave et første udkast til bestyrelsens årshjul. Det hele deles i Aula, og skal 

ligge på vores hjemmeside. 

 

- Zeynep og Serda starter op på uddannelse i marts. De tager et diplom modul som hedder med 

fokus på tidlig indsats i de første leveår for børn i udsatte positioner. Det tages i Albertslundregi for 

nogle fondsmidler. De har en udd.dag om måneden frem til efteråret. 

 

- Jeg er i gang med et valgfag som en del af min diplom i ledelse. Denne gang i økonomisk ledelse. 

Det foregår online hver fredag frem til midten af marts, undtagen i vinterferien. 

 

- Skriv endelig hvis i tænker jeg mangler at informere om noget. Der er mange bolde i luften, så jeg 

kan sagtens have glemt noget       

 


